 (
亚洲戏剧教育研究中心入会申请书
Application Form for ATEC
)法人会员专用
亚洲戏剧教育研究中心理事长　阁下
Mr. Director-general of ATEC
申请人Applicant
	国   名Nation
	
	英语English     

	所在地
Location
	

	
	

	学校名或团体名
Name of the school or  organization
	

	
	

	担当者姓名
Name of the principal
	

	
	

	职  务
position
	

	
	

	电话号码Tel
	

	传真号码Fax
	

	电子邮箱Email
	


本校（团体）赞同亚洲戏剧教育研究中心的宗旨，申请作为法人会员入会。入会后，保证将以会员的身份积极参加和协助ATEC的活动，为亚洲戏剧教育研究的发展做出贡献。
We agree with the ATEC’s motif and thereby apply for the membership. After the application is accepted, we promise to participate in and assist with the ATEC’s events actively as the ATEC membe

                申请时间Application time：　____ 年year　_  月month　__  日date

	推荐人Recommended by
	
	



	
	汉  语Chinese
	英     语English

	名    称Name
	

	

	所在地
Location
	

	

	代表电话号码
 Telephone Number
	

	

	ＨＰ地址
Website
	

	

	代表人姓名
Name of Principal
	

	

	职务Position
	

	

	创立日期
Establishment Time
	

	

	专职教职员人数
Number of full-time faculty
	

	

	非专职讲师人数
Number of part-time faculty
	

	

	在籍学生人数
Number of students
	

	

	毕业生人数
Number of graduates
	
	

	学科·专业名称
及入学时的名额
Majors and the number of recruitment per year
	
	

	大学以及团体
的概要（主要的特色等）
Introduction of the school or organization
	
	



◎请在下面登记理事和入会后能够作为正式参加者积极参加·协助ATEC的活动的专职教职人员的姓名。
Please fill in the form with the Director of ATEC and 10 official members from your school. The director and official members are supposed to participate in all ATEC activities on behalf of your school. 
加盟通过后的理事（方案）
Director from your school in ATEC directors’ board (proposed)
	职务Position 
	姓  名Name 
	姓名的英文English Name
	性别
Sex
	年龄
Age
	专业领域 
profession

	

	
	
	
	
	


加盟通过后的正式会员（方案）  
Official members from your school in ATEC (proposed)
	职务
Position
	姓  名
Name 
	姓名的英文拼写
English Name
	性别
Sex
	年龄
Age
	专业领域 
Profession

	

	
	
	
	
	

	

	
	
	
	
	

	

	
	
	
	
	

	

	
	
	
	
	

	

	
	
	
	
	

	

	
	
	
	
	

	

	
	
	
	
	

	

	
	
	
	
	


〈会员入会手续〉Affiliation process
1． 在ATEC指定的入会申请书上按申请书的各项事项逐一填写登记，并附上大学或团体的简介·资料，一并提交给事务局。
Please fill in the application form and send to ATEC Secretariat with the introduction of your school or organization and the other materials related.
2． 理事会对提出的入会申请书进行审议，批准其入会。入会日以理事会批准日为准。
ATEC board will discuss on the application form and vote to it. The date of membership is the approval date by ATEC directors’ board.
3． 得到入会批准的入会会员将得到立即以理事长的名义送出的入会通知书，请在指定的日期将会费汇入指定的账户。
The approval letter with the signature of General Secretary of ATEC will be sent after approval. Please deposit the membership fee to the account assigned. 
	受理年月
Date of issue
	理事会申请日
Application date
	理事会批准日
Date of Approval
	通知书送出日
Post date of approval letter
	会费缴纳日
Date of membership fee
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